

# Styremøte i Odda Fotballklubb 04.10.2022, M10

**Sted:** Idrettens hus

**Dato:** 03.10.2022 **START:** 17:00 **SLUTT:** 19:15 **REFERENT:** Rolf Rene Litsheim

**Tilstede:** Anbjørg, Vegard, Marianne, Linda, Tore, Rolf Rene og Jarle

## Sakliste

NR	Hva	Ansvar
	<p>Underskrift forrige møte.</p> <p>Runde rundt bordet:</p> <p>Anlegg</p> <p>Sportslig leder -</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Treningstider --&gt; forslag fra SU Årsklassene (6-9 år) 16:30 – 18:00 Årsklassene (10 – 14) 18:00 – 19:30 Årsklassene (15 – senior) 19:30 – 21:00 Stjernelag prioriteres De yngste blir prioritert i gymsal / idrettshall</li><li>- Vedtatt</li><li>- Trenerforum Kan det settes av penger til et opplegg rundt trenerforum (2023) hvor det er en gulrot på slutten. Det kan f.eks være å legge siste trenerforum til et sted utenfor Odda. Vi utfordrer styret til å sette av 100. 000,- til dette. - Lages en plan om innhold og oppsett for dette til neste møte. Styret er positive til forslaget.</li><li>- Opprydding / oppfrisking av utstysrom. Fargesystem på kjebler, vester osv, og et utstyrsoversikt over hva hvert enkelt lag har. Dette ønsker SU å få til.<ul style="list-style-type: none"><li>- Vert lag må ha vert sitt skap</li><li>- Oppfordre til jevnlig opprydding</li><li>- Lage utstysliste til vert lag</li><li>- Lage et bedre system på ballrom/bod</li></ul></li><li>- Trenerhåndbøker - dette kan Rolf informere mer detaljert om.</li></ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Klubbklær - lite er kommet. Dette bør evalueres.</li> <li>- Grasrottrenerkurs 11-12. November</li> <li>- Evaluering av sesongen. SU ønsker å oppfordre til en liten skriftlig vurdering av sesongen. Det skal lages et enkelt skjema.</li> <li>- Info om sak G15/16 og junior.</li> <li>- Spillestil inn i sportsplan? Dette ønsker SU å se mer på.</li> </ul> <p>Kvalitetsklubb -</p> <p>Styreleder -</p> <p>Fairplay - Nytt medlem Einar Carlsson Berg</p> <p>Økonomi -</p>	
23/22	<p><u>OFK effekt gis ut til barnefotball avslutning</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vedtatt</li> </ul> <p><u>Medlemsblad:</u> Fordele arbeidsoppgaver</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Marianne skriver fair play hilsen</li> <li>- Styreleder har ordet</li> <li>- SU har ordet</li> <li>- Få tak i annonser</li> <li>- Legge inn lagbilder</li> <li>- Styreleder tar ansvar rundt her.</li> </ul>	
24/22	<p><u>Treningstilbud for G/J11:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Klubb møter med trenere om tilbudet. DL kaller inn</li> </ul>	
25/22	<p><u>Utarbeiding av trenerhåndbøker i tråd med NFF sin skoleringsplan:</u></p> <p>Kostand ca kr 10 000 for trykk. Ønsker å lage disse i samarbeid med SU</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Fornuftig trykking</li> <li>- Lages i SU og trenerforum</li> <li>- Vedtatt</li> </ul>	

	<p><u>Fordeling av SPV midler:</u> Tas opp senere</p> <p><u>Oppgradering klubbhus:</u> Årsmøte vedtak. <b>Bruk av oppsparte midler til oppussing</b> <b>Forslagsstiller: Styret</b> <b>Det er behov for noe oppussing av klubbhuset. Vi ønsker å få lagt opp konferanseutstyr, lyd etc skikkelig. Vi ønsker å tilrettelegge bedre bak bardisk. Skap, kjøll, disk osv. For at dette ikke skal gå ut over aktiviteten vil vi benytte oss av oppsparte midler til dette. Vi ber med dette om at årsmøtet godkjenner at det settes av kr. 150.000 til dette formålet fra oppsparte midler.</b> <b>Styrets innstilling: Enstemmig</b></p> <p>Følgende hadde ordet i saken: Kjetil Olsen (KO), BG, JØ, RON, JØ, RON, JØ, GS.</p> <p><u>Forslaget ble enstemmig vedtatt.</u></p> <p>Styret ønsker å få utstyret som er mer brukervennlig. Se på pris på dette. Andre forslag: Maling Lystette gardiner Apple tv</p> <p>Tas opp neste styremøte.</p> <p><u>Info om dugnadskontigent etter samtale med Stegaberg.</u></p>	
27/22	<p><u>Utlån av buss</u> Innspill fra medlemmer. Utfordringer rundt sene terminlister og utleie av buss.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Bussen leies kun ut etter at lagene har satt inn sine ønsker innenfor en tidsfrist. Tidspunkt for reservering blir satt.</li> </ul>	
28/22	<p><u>Foredrag Marco Elsafadi:</u></p>	

	<p>Foredrag med Marco Elsafadi vil koste 35 000,-. Det er 10 000 mer en budsjettet til fair play. Ønsker vi å ta ekstra kostnad og invitere de andre klubbene i området til å bli med?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vedtatt</li> <li>- Lage påmeldingsliste</li> </ul>	
29/22	<p><u>Felles sommercup:</u></p> <p>Burde vi lagt føringer for hvilke cuper de ulike aldersgruppene skal reise på for å sikre at flere reiser sammen og at alle får et godt tilbud?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lage en anbefaling for sommercuper</li> <li>- Drøftes videre neste møte</li> </ul>	
30/22	<p><u>Kontingent for spillere som kommer inn i slutten av en sesong.</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Spilles inn til årsmøte.</li> </ul>	

Odda 23.08.2022  
Rolf Rene Litsheim  
Referent

*Jore Rønne*

*Linda Smedegård*

*Anbjørg Skare*

*Manne H. Lunde*